
Protokoll fört vid SM2Möte i Öjebyn den 9/10 -1999 

Närvarande: se bil.1 

SM2PYN DL2 hälsar alla välkomna till Öjebyn 

1§ Mötet öppnas av DL-2 SM2PYN Bosse och en parentation hålls över de amatörer som 
avlidit under året. 

2§ Mötet beslöt att: 
Till ordf. för mötet väljs SM2PYN Bosse 
Sekr. SM2JDU Ulf 
Röstr. SM2WEW Lars-Ove och SM2DXH Kurt 

3§ Mötet beslöt att: godkänna kallelsen till mötet. 

4§ Mötet beslöt att: Godkänna dagordningen för mötet. 

5§ SM2PYN föredrog föregående SM2-MÖTES protokoll och mötet godkänner att 
protokollet läggs till handlingarna. SM2JDU Ulf föreslog att protokollet läggs ut på 
"nätet" men det finns för närvarande ingen plats reserverad på Sveriges 
sändareamatörers Hemsida för Regionala informationer. Så mötet beslutar att 
protokollen läggs ut på FURAS hemsida. 

6§ Distriktstyrelsen består av DL2 ViceDL plus kassör, sekreterare Från DS kan man 
söka medel för ekonomisk hjälp inom distriktet. T.ex. Föreläsare utbildningsbidrag 
och ekonomisk hjälp till utrustning till handikappade och sådan utrustning som nyttjas 
av flera amatörer. 

7§ DL2 rapporterar från verksamheten inom distriktet under det gångna året. Aurora 
träffen som var första helgen i juli i Umeå. Dit kom det ca 75 personer med det största 
antalet från SM3 land arrangör var FURA och funderationer finns för en fortsättning. 

8§ Bullentinverksamheten fungerar mycket bra på både HF och VHF Mötet beslutar att 
Skicka en eloge till SM2LWU Erik för hans mycket fina arbete med bullen på HF 
SM2PYN ordnar en blomma till honom. Som Avlösare till SM2LWU föreslår mötet 
att SM2NNW Roger och SM2WEW Lars-Ove utses. Alla tycker även att bullen ska 
vara mindre uppspaltad och innehålla kortare ,koncisare och fler bidrag med andra ord 
skicka in en notis om i stort sett allt som händer och sker inom regionen till 
Bulleredaktören. 

9§ QSL-Verksamheten fungerar mycket bra och ett upprop kommer från QSL-sorteraren 
att: alla som flyttar eller gör något som föranleder ett qtc till QSL-sorteraren gör ett 
sådant qtc. 

10§ Rapporter från klubbarna: 
 
FURA: redogör för sin påtvingade flytt från nuvarande lokal till ny lokal i samma 
kvarter och lite rapport från NOLIA där FURA hade en monter som var välbesökt och 
kommer ev att generera nya amatörer.  
 
LYRA: Har inte hänt så mycket i Lycksele fortfarande en låg aktivitet men det 
planeras för en ny repeater i centrala stan och det kommer kanske att lyfta aktiviteten 
något. 
 
SKRA: Rönnbäcken besöks fortfarande av en del aktiva Planerade aktiviter är en kurs 
i CW och studie besök på Flyget bland annat. 



PARK: Aktiviteten är mest på 2-met testerna och tyvärr har det varit ett inbrott på 
vattentornet smed renovering av all elektronisk utrustning som följd (tömd 
brandsläckare i rummet) Det bedrivs även lite information mot skolorna angående 
amatörradio som hobby  
 
ELVIRA: Tappat klubblokalen och aktiviteten är i stort sett obefintlig. 

11§ INFO från SSA: DL-2 vill att alla klubbar ska kontrollera om det finns intresse för att 
motsvarigheten till QTC i dom andra nordliga länderna ska förmedlas till respektive 
klubb priset är 100 kronor/tidning och år. 
PYN informerar även om Rekrytering 2000 där den ansvarige är SM3FJF. Under 
bildande är även en reflektor grupp som ska vara ett forum för Rekrytering och 
information mellan distrikt och klubbar. DL2 efterlyser Rekryterings ansvariga inom 
varje klubb och vill ha svar så fort som det bara kommer in förslag. DL kommer även 
att ta kontakt med klubbar angående kursverksamhet. 

12§ Valberedningarna redogör för sitt arbete och där börjar SM2JDU ulf om 
Styrelsevalberedningen och där fortgår arbetet mycket bra och han efterlyser förslag 
till personer som kan vara lämpliga till ett arbete i SSA`s styrelse.DL-2 valberedning 
vill även denna ha in förslag på DL-2 och det finns lite olika kandidater att bearbeta 
och det fortsätter valberedningen med. 

13§ Övriga frågor: Där tar SM2CTF upp ett delikat ämne om SSA`s organisation och 
utformning 
Se bifogad bilaga 2. 
Repeatrarna i Norr och Västerbotten har lite interferens problem i dag och det ska 
åtgärdas det pratas även hur samman kopplingen ska se ut och om det behövs ett eller 
två nät som kopplas ihop vid behov. 
SM2RZP drar igång ett till SM2 lotteri med många fina vinster. 

14§ Tid och plats för nästa möte: Mötet beslutar att det ska ske i MALMBERGET i början 
av April. Alternativ är KALIX Samma tid. 

15§ DL-2 SM2PYN tackar alla tillresande och förklarar mötet avslutat. 

  

    
Vid protokollet: Ordförande: 

  

SM2JDU Ulf 

  

SM2PYN Bosse 

    
Justeras: Justeras: 

    
SM2WEW Lars-Ove SM2DXH Kurt 
 


